



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN TRADE FAC Date: 27-01-2025 02:30:55 PM Subject: Resignations of senior management persons</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات التجارية الاردنية التاريخ: 27-01-2025 02:30:55 PM الموضوع: استقالات اشخاص الادارة العليا</p>
<p>With reference to the disclosure instructions, accounting standards, and auditing standards, please be informed that the resignation of Mr. Mohammad Amin Badr Attallah, Acting Director of the Compliance and Internal Control Unit, was accepted on 23/01/2025. Kindly note that his last working day will be Thursday, 20/02/2025.</p>	<p>بالإشارة إلى تعليمات الإفصاح والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، يرجى العلم بأنه تم قبول استقالة السيد محمد أمين بدر عطا الله القائم بأعمال مدير وحدة الامتثال والرقابة الداخلية بتاريخ 23/01/2025. علماً بأن آخر يوم عمل له سيكون يوم الخميس الموافق 20/02/2025.</p>
<p>23-01-2025</p>	<p>23-01-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled abualrob</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled abualrob</p>